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1. Vi foreslår, at næste kontingent der opkræves (februar 2022) 

halveres for de medlemmer der har betalt fuldt kontingent her i 

foråret 2021. 

Alternativt kan halvdelen af betalt kontingent returneres nu, hvis 

det vil være lettere rent administrativt. 

 

Begrundelse:  

På grund af Covid-19 har vi (os vinterbadere) kun haft kort glæde 

af saunaen og omklædningen, og da det primært er saunaen vi 

betaler for, synes vi det er rimeligt med et nedslag. Når man 

kigger på andre foreninger i nærområdet, har de også givet 

nedslag i kontingentbetaling. 

 

 

 

2. Vi foreslår, at der sættes et skilt op på broen hvorfra der 

vinterbades, der oplyser at broen er for medlemmer af Jyllinge 

sejlklub. 

 

Begrundelse:  

De skilte der i forvejen er opsat, sidder på en så uhensigtsmæssig 

måde, at man tror det ikke gælder for denne bade/sejlbro, men 

kun for de andre.  

På skiltet kan man f.eks. samtidig oplyse hvordan man nemt kan 

melde sig ind i sejlklubben. 

Badebroen har, især her i denne vinter, været et stort tilløbsstykke 

for mange nye vinterbadere. Og specielt mange, der ikke for 

nuværende er medlem af sejlklubben. Med flere kontingenter vil 

vi på sigt kunne udvide bade/saunafaciliteterne. 
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